
 
 

Skolebestyrelsesmøde d. 24.09.24, kl.17.00-19.30,  

Afd. Hesselager, Referat 
 

 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min)   

  Godkendelse af dagsorden.  

Ref: Godkendt 

2. Busafgange (15 min) 

Der har været en del henvendelser frem og tilbage imellem FynBus, skolebestyrelse, 

skole, skoleafdeling. I bliver her opdateret på status, Betina & Søren 

 

Ref:  

Betina har henvendt sig til FynBus. De har også svaret, at de ikke mener, at der er 

grundlag for at ændre i køreplanerne. Betina skriver til det politiske udvalg for at 

beskrive sagen, så der forhåbentligt kan findes en løsning. 

Søren har været i kontakt med skoleafdelingen, som fortsat arbejder på løsninger. 

Skolens ordning med at hente elever ophører med udgangen af uge 41 

 

3. Økonomi & budgetopfølgning (10 min) 

I får her en status på skolens økonomi, Ole & Søren 

Herunder også status på besparelser ifht. vikardækning i 6-9.kl i 7-8 lektion. 

 

Ref: Ole gav et overblik over Stokkebækskolens økonomi dags dato. Der er fortsat 

ting, der kan påvirke skolens økonomi inden udgangen af 2024. Det kan fx være 

elever, der fraflytter skolen, som har støtte med sig fra en anden kommune. Ligeledes 

er skolens budget heller ikke opdateret ifht. elevtallet fra d.5.9. Den opdatering 

afventer vi endnu. Med ovenstående forbehold in mente, så ser det i øjeblikket ud til at 

skolens kommer ud med et underskud på ca. 1.100.000 kr. Det er et væsentligt bedre 

resultat end forventet tidligere på året.  

 

Der har i indeværende skoleår været lektioner, hvor elever er sendt hjem med opgaver 

i yderlektioner. Det besluttes, at vi følger det løbende og opgør, hvilke fag og klasser, 

der er ramt af hjemsendelse 

20/8  7.Y 

26/8  9.A 

27/8  7XO 

3/9   7XO +9.A+9.B 

10/9  8YXO(det ene valghold) 



 
 
16/9  8.Y 

17/9  7Y+8YXO(det ene valghold) 

18/9  8YXO(valghold) 

  

4. Ledelsessituationen på Stokkebækskolen (15 min) 

Pr. 1.9 er Søren også blevet konstitueret skoleleder på Skårup Skole. I får her en 

opdatering på, hvordan opgaverne i den forbindelse løses?, Søren 

 

Ref: Søren har halve dage på Skårup Skole. Dette fortsætter indtil der er ansat en 

skoleleder på Skårup Skole. På afd. Gudme har en lærer fået ekstra tid til at hjælpe til 

koordinerende opgaver i den kommende tid.  

Skolebestyrelsen tog punktet til efterretning. 

  

 

Pause 10 minutter 

 

5. Lukkeuger i SFO (10 min), Ole 

SFO holder lukket i uge 29 og 30 

6. Mobil og skærmpolitik (15 min) 

I løbet af sidste skoleår var der drøftelser i alle PLF’er om brugen af mobiltelefoner i 

skoletiden. Her er link til Børne og Undervisningsministeriets anbefalinger. Betina & 

Søren 

https://drive.google.com/drive/my-drive  

Ref: Der er et ønske fra skolebestyrelsen om, at der udarbejdes et udkast til mobil og 

skærmpolitik, der følger nationale anbefalinger og skolens ønske om, at mobiltelefoner 

og skærme ikke i udgangspunkter. Martin, Sanne og Ole udgør arbejdsgruppe, der 

præsenteres på skolebestyrelsens møde i november. 

 

7. Forældrehåndbog (10 min) 

Sanne har et forslag, som skolebestyrelsen skal tage stilling til, om der skal 

igangsættes et arbejde omkring? Det er et forslag om at udarbejde en 

forældrehåndbog., Sanne 

Ref: Sanne præsenterede ideen for skolebestyrelsen ud fra et ønske om tydelighed og 

klare gensidige forventninger. Punktet tages op igen  

 

8. Skolebestyrelsens årshjul (15 min) 

Hvilke ønsker har I til emner, som skolebestyrelsen skal beskæftige sig med i 

indeværende skoleår? Efterfølgende skal et årshjul præsenteres til kommende møde i 

skolebestyrelsen, Betina 

Ref: Betina, Sanne, Marianne og Christian sættes ind i udvalget, herunder arbejdes 

også forretningsorden 

https://drive.google.com/drive/my-drive


 
 

 

 

 

9. Tilbagemeldinger fra forældremøder (10 min) 

Hvordan har I oplevet forældremøderne? Er der evt. tematikker, der skal bringes med 

ind her i skolebestyrelsen? 

Ref: Udsættes til oktober mødet 

 

10. Orientering bordet rundt (10 min) 

SH: Nye medarbejdere:  

Mogens Friborg, Siamak Sohrabi 

9.O har været i Tjekkiet, 6.årgang på Bornholm 

Indskrivning til skole starter op nu 

 

Nanna: 

Der er gang i arbejdet omkring områdefornyelse i Hesselager. Nanna orienterede om 

det igangværende arbejde 

 

11. Evt. & kommende punkter (5 min) 

Møde med forældreråd d.25.11.24 

Forældrehåndbog 

 

 

Dagsorden udarbejdet af Betina, Sanne, Ole og Søren 

  


